
Referat fra årsmøtet i Collegium medievale  
 
Årsmøtet i Collegium medievale ble avholdt 10. februar 2009 i 5. etasje i Henrik Wergelands hus, 

Blindern. Styreleder Karl G. Johansson ønsket velkommen. 

 

1. Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

 

2. Til ordstyrer ble valgt Jon Gunnar Jørgensen. 

 

3. Styrets årsberetning for 2008 ble lagt fram av John Megaard, og godkjent. 

 

4. Årsberetning for tidsskriftet ble lagt fram av Espen Karlsen. Det kom kommentarer til 

spørsmålet om det skal settes en øvre grense på 40 sider for artikler, noe forlaget (Novus) 

hadde foreslått, for å gi plass til flere bidrag. Innvendinger var at redaksjonen er suveren, og 

at et tidsskrift av denne typen er en av få muligheter til å publisere en lang artikkel. Forøvrig 

pekte Espen Karlsen på at tidsskriftets «innpakning» signaliserer et internasjonalt innhold. 

Dette gjør det ønskelig med flere bidrag på internasjonale språk, og at det også inkluderer 

emner ut over Skandinavia. Årsberetningen ble deretter godkjent. 

 

5. Foreningens årsregnskap for 2008 ble lagt fram av Kristin Bliksrud Aavitsland. Regnskapet 

er enkelt: Inntektene er medlemskontingenten, der halvparten går til Novus. Utgiftene er 

foredragsholdere, møteutgifter og styrets og redaksjonens julebord. Regnskapet, som var 

kontrollert av revisor, ble godkjent. 

 

6. Kjartan P. Hauglid la fram regnskapet for tidsskriftet. Etter at Novus har overtatt ansvaret 

for utgivelsen, er regnskapet sterkt forenklet. Siden kvittering for leie av postboks ikke var 

kommet med, fant revisor ikke å kunne godkjenne regnskapet. Under forutsetning av at dette 

blir rettet på, ble regnskapet godkjent. 

 

7. Valg til styret var neste punkt. Av de to medemmene som stod til valg, sa Jan Brendalsmo 

seg villig til å ta gjenvalg. Kristin Bliksrud Aavitsland tok ikke gjenvalg på grunn av stort 

arbeidspress. I hennes sted ble valgt Nanna Løkka, religionshistoriker, stipendiat ved ILN på 

Blindern. 

 

8.  Karl G. Johansson presenterte styrets forslag til endringer i foreningens statutter. Det ble 



vedtatt at foreningen og tidsskriftet skal ha felles økonomi, både for å få bedre oversikt og 

fordi Novus forlag nå har overtatt hovedansvaret for utgivelsen av tidsskriftet. Det ble også 

vedtatt at et medlem av redaksjonen skal ha fast plass i styret for å sikre kontakten mellom 

styret og redaksjonen. Styret vil etter dette bestå av leder + sju medlemmer.  

 

9. Styret foreslo en økning av medlemskontingenten fra kr. 200,- til kr. 300,- pr. år. 

Kontingenten har ikke vært forhøyet på svært mange år, og i øyeblikket går halvparten til 

Novus. Samtidig er det viktig å opprettholde en høy standard på tidsskriftet. Denne økningen 

ble vedtatt. 

 

10. Karl G. Johansson orienterte om planene videre. En målsetting er å få kontakt med 

doktorgradstipendiater innenfor vårt felt. Styret planlegger videre en tur fra Bergen til Selja i 

2009, og en arbeider med planer om en tur til utlandet i 2010.  

 

Som avslutning av det ordinære årsmøtet ble styremedlem Kristin Aavitsland og revisor Halvor 

Kjellberg takket for sin innsats for foreningen. 

 

Øystein Rian holdt deretter et foredrag om Tormod Torfæus, der han prøvde å sette Torfæus' 

historieskrivning i sammenheng med den danske kronens politikk overfor Norge på slutten av 

1600-tallet, og gikk inn på spørsmålet om hvor langt man kan kalle Torfæus kildekritisk. 

Foredraget førte til en ganske livlig debatt.Etter foredraget var det som vanlig severing av ost og 

vin. 

 

 

John Megaard (sekretær)     


